
 
Spørsmål og fra Rune Mjøs stil under klubbens årsmøte 

 
 
Sak 8  
I forbindelse med gjennomgang av styrets årsrapport stilte Rune Mjøs spørsmål til hvorfor 
ikke alle styrereferater var gjort tilgjengelige for medlemmene. Han viste i denne 
sammenheng til NIF’s lovform fra 23.10.2019 som bla sier at «Det skal føres protokoll i 
styremøter. Protokollene skal være tilgjengelig for idrettslagets medlemmer, med mindre 
styret bestemmer noe annet i den enkelte sak»  
 
Svar:  
Styret beklager at ikke alle protokoller fra avholdte styremøter er gjort tilgjengelig i tråd med 
gjeldene lovnormer og egne vedtak. Styret vil få publisert tidligere styrereferater og sikre at 
fremtidige referater blir gjort tilgjengelig for medlemmene.  
 
Sak 9  
Kommentarer og spørsmål fra Rune Mjøs:  
«Styret i MGK besluttet i 2010 en overgang fra ytelsesbasert- til innskuddsbasert pensjon for 
ansatte. Dette ble også gjennomført med unntak for de 2 eldste ansatte – som fikk 
videreført sin ytelsespensjon as is fra år 2000. Dette som en del av deres 
ansettelsesbetingelser. Dette forholdet har også vært redegjort for i tidligere årsmeldinger – 
senest i 2015. Med bakgrunn i dette samt informasjon i årsmelding 2020 og revisors note i 
regnskapet for 2020 om samme sak - stilles følgende 4 spørsmål:  
1. Er de 2 ansatte / tidligere ansatte blitt informert om denne endringen?  

2. Har styret undersøkt lovligheten ved å endre en slik avtale med tilbakevirkende kraft?  

3. Endringen i disse pensjonsforholdene har etter min mening vært det som har generert 
overskuddet i regnskapet. Mener Styret derfor fremdeles at de har holdt utgiftene under 
kontroll?  

4. Er dette en personalpolitikk som medlemmene ønsker å støtte ?  
 
Styrets svar under årsmøte:  
Styret forpliktet seg på årsmøte å komme tilbake med svar på disse påstandene og gjøre 
det tilgjengelig for alle medlemmene i etterkant av årsmøte.  
Ad 1.  
Personen det gjelder er informert om dette og har akseptert endringene.  
Ad 2.  
Endringen ble iverksatt fra 01.03.2020 uten tilbakevirkende kraft.  
Ad 3.  
Klubbens regnskapsmessige overskudd er et resultat av mange faktorer.  
- MGK har siden 2012 innbetalt pensjon til både Storebrand og Frende, noe som er åpenbart 
uheldig. Det er ikke mulig for det sittende styret å svare for denne praksisen.  

- Tidligere administrasjon i Meland golfklubb har ikke gjennomført utmelding av medlemmer 
som skulle over i innskuddspensjonsavtalen.  

- Dagens styre kan heller ikke svare for hvorfor det er blitt innbetalt ytelsespensjon til 
tidligere ansatte, som sluttet i 2014, helt frem til 2020.  



- Gjennom de siste 10 årene har klubben betalt inn til et premiefond i Storebrand, uten at 
premiefondet var knyttet opp mot noen konkrete avtaler.  

- Tilbakeføring av innbetalte pensjonsmidler er regulert av spesielle og strenge regler. Med 
god bistand fra Frende har klubben lykkes med å få tilbake 695.000.  
 



Denne tilbakeføringen har gjort det mulig for MGK å ta ut et større og mer riktig beløp til 
avskrivninger av for eksempel golfsimulatorer og golfbiler.  
Styret mener man pt. har tilfredsstillende kontroll på pensjonsutgiftene.  
Ad 4.  
Styrets samlende oppfatning er at den personalpolitikken som praktiseres i MGK er både 
profesjonell, personalvennlig og innenfor de retningslinjer som gjelder.  
 
Sak 19 Disposisjoner  
Innspill / kommentar fra Rune Mjøs:  
Med henvising til styrets økonomiske beretning / årsregnskap hvor det bla skrives at klubben 
har hatt et godt økonomisk år og hvor inntekter har økt betraktelig og utgiftene er holdt 
under kontroll, stilles følgende spørsmål:  
Styret har etter mine begreper bevilget i overkant av MNOK 2 mer enn hva årsmøte 
godkjente i budsjettet for 2020. Slike endringer krever etter min mening et ekstraordinært 
årsmøte-vedtak. Viser i den forbindelse til NIF, lovform for idrettslag som sier « Disposisjoner 
av vesentlig betydning, ekstraordinær karakter eller betydelig omfang i forhold til 
idrettslagets størrelse eller virksomhet kan kun vedtas av årsmøte»  
Hvilke økonomiske rammer mener styret de har utover det som årsmøtet vedtar i 
budsjettet?  
 
Svar:  
Årsmøte er klubbens øverste organ og vedtar klubbens budsjett.  
At de i 2020 ble brukt mer midler enn budsjettert har sammenheng med hvordan klubbens 
inntekter også øke samme år. Klubben fikk en unik anledning til å gjennomføre helt 
nødvendig vedlikehold på klubbhus, samt en oppgradering av banen utover opprinnelig plan.  
Det er aldri enkelt å forutse hvordan et år vil utvikle seg mtp. utfordringer og muligheter og 
sjelden har vel det vært mer beskrivende enn i koronaåret 2020.  
Styret står samlet bak de prioriteringer som ble gjort og mener beslutningen kan forsvares 
gitt de mulighetene som økte inntekter gav klubben.  
Styret tar likevel til etterretning at klubbens medlemmer i større grad, og på et tidligere 
tidspunkt, kunne vært orientert om dette, f.eks. via et ekstraordinært årsmøte.  
Klubbens inntektsgrunnlag ble betydelig styrket via;  
- formidabel vekst i medlemsmassen  

- betydelig økte inntekter knyttet til greenfee  

- økt aktivitet på driving range  

- økt aktivitet i Akademiet  

- flere nye sponsorer  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Budsjett 2021  
Det foreligger et prosess-skriv fra Grunneier som kan påføre klubben betydelige 
ekstraordinære utgifter i 2021.  
1. Er dette hensyntatt i budsjettet, ev med hvilket beløp  

2. Vil styret innkalle til ekstraordinært årsmøte vedr denne saken  

3. Styret har tidligere offentliggjort utvalgte dokumenter vedr denne saken, kan vi forvente 
større åpenhet i fremtid, og vil de nevnte prosess-skriv bli gjort kjent for medlemmene?  
 
Svar  
Ad 1.  
Det er ikke hensyntatt i budsjettet for 2021.  
Ad 2.  
Styret vil, når man har oversikt over eventuelle kostnader, innkalle til ekstraordinært 
årsmøte.  
Ad. 3.  
Styret og ADM vil fremover fortsette å tilstrebe åpenhet i dialogen med medlemmene. 
Således vil styret i MGK og styret i Stiftelsen MGNP løpende vurdere offentliggjøring av 
relevante saksdokumenter.  
 
 
Frekhaug 30.06.2021  
 
Bjørn Tore Hesjedal  
Styreleder MGK 
 
 


